

Referat for bestyrelsesmøde den 7. juni 2016

Tilstede var: Ulla, Mette, Bjørn, Rolf, Merete, Susan, Søren, Poul og Anne-Mette(referant).

1. Gensidig orientering. Hvad er sket siden sidst? Indlæg fra hvert bestyrelsesmedlem.

Ulla: Toilet i bådhallen: Terkel har på anmodning udfærdiget 3 forslag til renovering. Bestyrelsen er positiv overfor forslag m. 2 toiletter, 1 med og 1 uden vindue. Ulla og Merete står for det videre praktiske forløb. Efter møde med Mette, formand for motionsudvalg og webmaster Sanne Poulin om kommunikation i klubben, bl.a. mellem medlemmer og bestyrelse, blev det aftalt, at Nyhedsbrev fremover sendes til alle medlemmer, med mulighed for at melde det fra. Holdt møde med formænd for Nivå og Humlebæk roklubber med snak om, hvad der foregår i klubberne. Livet er meget forskelligt i de noget mindre havklubber, og vores "søklub".

Mette: Holdroning á 6 omgange afsluttet. Medlemmerne har givet positive tilbagemeldinger. Det overvejes afholde endnu en omgang, evt. suppleret med en teknik aften.

Bjørn: Bjørn arbejder fortsat på at låne coastalbåde til klubben, så medlemmerne kan prøve dem og vi kan tage stilling til, om den type både er interessante for vores klub. Det er fortsat svært at finde sponsorer.

Rolf: Roskole fungerer stille og roligt. Der er fin tilgang til ungdomsafdelingen, men det er en udfordring, at der kun er én voksen til at holde styr på/hjælpe til med aktiviteterne. KANINDÅB flyttet fra den 11. juni til den 18. august, til afholdelse i forbindelse med Store Badedag. Gustav prøver at etablere trænersamarbejde med ungdomstrænere fra andre klubber.

Merete: Der er isat nye vinduer i vægtrum. Adgangsbro til "lille bro" er nu gjort færdig af Finn, med elefantriste, dejligt. Der mangler ind i mellem årer. I første omgang skabes der klarhed over, hvor mange, og om klubben evt. kan overtage private årer, der ikke mere bruges og som samler støv på hylderne. Merete kontakter ejerne. Sikkerhed: der er indkøbt 7 nye veste, specielt beregnet til langture.

Susan: Det ser ud til, at rykning af tidspunkt for kontingentopkrævning til marts måned, som foreslået til generalforsamlingen, ikke er nogen god ide, da der typisk er lavvande i kassen først på året, bl.a. pga kommunens forretningsgang vedr. afregning af tilskud. Spørgsmålet tages op til fornyet drøftelse på et senere tidspunkt, efter nærmere granskning af cashflow.

Søren: Ældreafdelingen har døbt 8 kaniner. Sæsonen er i fuld gang med stor aktivitet og god stemning. Der er fuld belægning på klubbens inriggere. Forsøg på at tage kontakt til vores forsikringssamarbejdspartner, for drøftelse af præmie for forsikring af både til nypris, og præmierabat ved evt. installation af brandalarmer, er indtil videre ikke lykket. Men Søren arbejder på sagen. Vores p-plads var mudret og fuld af store vandpytter denne vinter. Dræn er en dyr løsning, men det overvejes, at lægge et nyt lag grus på inden næste vinter. Der bliver sat skilte

med bådnavne på bådhylder. Hvem der gør det og hvordan de skal se ud vides ikke i skrivende stund.

2. Skt. Hans- hvem gør hvad: bål, indkøb, boder, kagebagning, byttepenge, gasgrill m.v.

Båltaler bliver Uffe Holm. Den gode nyhed er sat på hjemmesiden og der er udsendt pressemeddelelse. Bjørn står for fadølsanlæg. Aftalt, at gæster kan betale med MobilePay, til Susans tlf. nr. Der laves skilt om det. Søren er ansvarlig for bålet. Rolf beder U-roerne om at lave en heks, Susan leverer en balle halm til formålet. Merete står for indkøb.

3. Kommissorier: gennemgang af dem, der ligger klar med ændringer.

Merete har gennemgået kommissorier for hendes ansvarsområder, rettet dem til, sendt dem til resten af bestyrelsen for kommentarer. De er nu godkendt. De lægges på hjemmesiden. Resten gennemgås på et senere tidspunkt.

4. Eventuelt.

Vi har stadigvæk ikke fået svar på vores henvendelse til de roere, der til Masters i Hazewinkel beskadigede en af vores både. Ulla meddeler dem, at vi nu sender sagen videre til Masters komiteen. Merete bestiller nyt skilt til vores indkørsel med teksten: Fredensborg Roklub, Privat område. Rolf og Susan arbejder videre på opdatering af Rokort. Susan har hængt ny liste op over medlemmer, der skal forny deres svømmeprøve.

Der er enighed om, at der trænger til at blive lagt nyt gulv i opholdsstuen, det gamle kan ikke repareres, så det bliver pænt. Det vil blive overvejet når der skal lægges budget for næste år. Døre til toilet og sauna i bådhallen skal males, men det skal vente, til toilettet er renoveret. Farven på dørene skal afstemmes med de andre døre.

Merete opfordrer til, at medlemmerne melder sig som frivillige ved World Masters Rowing Regatta 2016 på Bagsværd Sø, der afholdes fra den 8.-11. september 2016, se her: [www: WRMR 2016](http://www.wrmr2016.dk). I ældreafdelingen har mange meldt sig allerede. Bl.a. kan man som frivillig erhverve sig motorbådsrekort, helt gratis.

5. Næste møde.

Næste møde afholdes mandag den 8. august 2016 kl 19.00.